
Zápis ze 3. zasedání Komise pro regionální a mezinárodní spolupráci 

Přítomní členové komise: Ing. Dagmar Zvěřinová – starostka města a předsedkyně komise, 
MUDr. Marie Košťálová, Ing. Zdeněk Bervid,  Mgr. Zbyněk Vintr, 
Mgr. Zdeněk Navrátil, p. Miloslav Odvárka, p. Vratislav Knoflíček 

Omluvení členové komise: Mgr. Reda Ifrah, RNDr. Jan Filipenský, CSc. 

Dále přítomni: p. Václav Košťál 

Datum a místo konání: 25. listopadu 2011, kancelář starostky 

Program: 
1. Informace o záměru cyklostezky Žďár – Nové Město na Moravě 
2. Informace o jednání se zástupci RRAV 
3. Informace o přípravě „Dnů partnerství 2012“ ve francouzském Cairanne 
4. Příprava grantového programu „Prezentace města v zahraničí 2012“ 
5. Různé 

ad 1. 
Paní starostka informovala komisi o jednání s vedením Nového Město na Moravě nad uvažovanou 
cyklostezkou spojující naše město s Novým Městem na Moravě. Cyklostezka by vedla přes obec 
Lhotka, přičemž starostka této obce výstavbu cyklostezky podporuje, ale obec sama tuto výstavbu 
nemůžu finančně podpořit. Starostka informovala o plánovaném jednání odborů rozvoje nad 
přesnou trasou cyklostezky dle pozemků v majetku obou měst. Předsedkyně komise uvedla, že je 
nutné připravit projekt cyklostezky pro možnost předložení žádosti o dotaci ze strukturální fondů 
EU. Mgr. Navrátil navrhl podat žádost o dotaci na tuto akci z ROPu na podzim 2012 v oblasti 
nemotorové dopravy. Komise vítá variantu zpevněné cyklostezky mimo silnici první třídy. 

ad 2. 
Předsedkyně komise jednala s Regionální rozvojovou agenturou Vysočiny o možnosti získání 
partnerské organizace v rámci Fondu malých projektů Rakousko – Česká republika 2007-2013. 
Žďárské základní školy a příspěvkové organizace města byly seznámeny s možností získat dotaci 
na česko-rakousko spolupráci. Žádný z těchto subjektů neprojevil o spolupráci zájem, starostka 
uvedla, že v našem městě by česko-rakouská spolupráce probíhala spíše na bázi spolupráce 
farních sborů, folklorních souborů a dechové hudby. Zároveň Ing. Zvěřinová konstatovala, že 
nejobtížnější je najít rakouskou partnerskou organizaci pro realizaci takové spolupráce. Mgr. 
Navrátil potvrdil tento poznatek předsedkyně komise na základě neúspěšné snahy získat 
rakouského partnera při hudebním festivalu Pod Zelenou horou. 

ad 3. 
P. Košťál informoval komisi o elektronické zprávě z francouzského partnerského města Cairanne, 
ve které pověřený radní partnerskými vztahy informuje o přípravě Dnů partnerství v roce 2012 ve 
francouzském Cairanne. Z důvodu omezených finančních možností sděluje město Cairanne, že 
počet účastníků z našeho a belgického partnerského města musel být snížen, a to na 30 osob 
z každého partnerského města. Dále nás partnerské město informuje o úpravě programu této akce 
a sděluje, že termín a program Dnů partnerství nám bude zaslán koncem prosince. 

ad 4. 
Koncem roku bude na účet města poukázána dotace Evropské komise na úhradu nákladů do 
belgického partnerského města Flobecq v rámci Dnů partnerství 2011. Členové komise se 
jednohlasně shodli na využití zůstatku finančních prostředků položky „Mezinárodní partnerství“ a 
získané dotace k vyhlášení grantového programu na podporu reprezentace města v zahraničí. 
Návrh znění výzvy k předkládání projektů a žádosti o poskytnutí podpory komise předloží radě 
města počátkem roku 2012, až bude známa přesná výše získané dotace a konečného zůstatku 
položky „Mezinárodní partnerství“. 
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Komise doporučuje radě města doporučit zastupitelstvu města schválit v rámci 1. 
rozpočtových opatření rozpočtu 2012 navýšení položky „Granty – kulturní a spolková 
činnost“ o nevyčerpaný zůstatek položky „Mezinárodní partnerství“ rozpočtu 2011 za 
účelem vyhlášení grantového programu na podporu reprezentace města v zahraničí. 
Komise doporučuje radě města doporučit zastupitelstvu města schválit v rámci 1. 
rozpočtových opatření rozpočtu 2012 navýšení položky „Granty – kulturní a spolková 
činnost“ o přijatou dotaci Evropské komise na Dny partnerství 2011 za účelem vyhlášení 
grantového programu na podporu reprezentace města v zahraničí. 

ad 5. 
Mgr. Vintr upozornil, že na příjezdu do města od obce Vysoké je cedule s partnerskými městy, na 
které chybí partnerské město Cairanne. Tajemník komise zajistí úpravu uvedené cedule. 
Starostka představila novou trojjazyčnou obrazovou publikaci „Vysočina – genius loci“, kterou 
vydal p. Vladimír Kunc. Ing. Zvěřinová navrhla, aby komise iniciovala vydání podobné publikace 
výhradně o městě Žďár nad Sázavou, která by sloužila jako reprezentativní dar zejména 
zahraničním delegacím a konstatovala, že dosud město podobnou publikaci nevydalo. 
Mgr. Navrátil souhlasí s vydáním publikace v případě, že žďárské neziskové a kulturní organizace 
a spolky budou mít stejný prostor pro zveřejňování svých akcí v Novinách žďárské radnice. 
Příští jednání komise bude počátkem roku 2012, jakmile bude na účet města poukázána dotace 
Evropské komise. 

Zapsal: Václav Košťál 

Dne: 25.11.2011 

Předsedkyně komise:
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